

FR 200

Surface preparation machine / Flächenbearbeitungsmaschine



Electric motor /
Elektromotor
1x 115 V
1x 230 V
3x 400/440 V



side attachment unit /
Seitenfräser
SF 60



Gasoline engine /
Benzinmotor
Honda



Fine adjustment /
Feineinstellung

Von Arx AG
Gelterkinderstrasse 24
CH-4450 Sissach
Tel: +41 (0)61 976 44 44
Fax: +41 (0)61 976 44 55
E-Mail: info@vonarx.com

www.vonarx.com

Copyright © Von Arx AG



FR 200

Surface preparation machine / Flächenbearbeitungsmaschine



Working width 200mm: The FR 200 handles a variety of different jobs, from straight forward cleaning to the tricky removal of pavement markings. The compact size and the easy handling of the machine makes it ideal for carrying out precise work on small or medium surfaces, both indoors and outdoors. The drum can be fitted with various types of cutters. It takes about 2 minutes to make the switch. Enabling the FR 200 to work fast on a variety of tasks. Available as gasoline or electric machine. It is not allowed to run the side attachment unit at the same time as the main drum. (Only valid for 1.5 kW motor.)

Arbeitsbreite 200mm: Die FR 200 bietet ein breites Leistungsspektrum. Es reicht von einfachen Reinigungs- bis zu schwierigen Demarkierungsarbeiten. Dank ihrer kompakten Grösse und ihrer Handlichkeit ermöglicht sie präzises Arbeiten auf kleineren und mittelgrossen Flächen im Innen- und Aussenbereich. Die Trommel kann mit verschiedenen Lamellentypen bestückt werden. Ein Trommelwechsel erfordert ca. 2 Minuten. Dadurch ist die FR 200 für schnelle und vielfältige Einsätze die optimale Maschine. Sie ist als Benzin- oder Elektrogerät erhältlich. Der Seitenfräser darf nicht zusammen mit der Haupttrommel in Betrieb genommen werden. (Gilt nur für den 1.5 kW Motor.)

single cutters / einzelne Lamellen



complete drums for / komplette Trommeln für SF 60



complete drums for / komplette Trommeln für FR 200



brushes for / Bürsten für FR 200
2 per machine / 2 pro Maschine



	FR 200	FR 200 + SF 60
Dimensions / Dimensionen	1100x365x970 mm 43x14x38"	1100x460x970 mm 43x18x38"
Working width / Arbeitsbreite	200 mm 8"	200 mm + 60 mm 8 + 2.4"
Distance to wall / Distanz zur Wand	54 mm 2"	14 mm 0.5"
Weight / Gewicht	50 - 55 kg 110-121 lbs	60 - 65 kg 132-143 lbs
Electrical power / Elektrische Leistung	1x 115 V, 1.5 kW 1x 230 V, 1.5 kW / 2.2 kW 3x 400 V, 2.2 kW	
Fuel / Benzin	Honda: Regular, unleaded Normal, bleifrei	
Vacuum cleaner connection / Staubsauger-Anschluss	≥ 1.4 kW Ø 28 mm + 38 mm Ø 1.1" + 1.5"	

